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Plats:  Borås Boulehall 

Tid: 17:00 

Närvarande: Jan-Åke Brandt Anna-Maija Gustafsson Carina Stenborg
 Leif Mollberg Lars-Göran Axelsson Lars Andersson 
Revisor: Anita Skoglund 
   

1. Mötets öppnande 

Jan-Åke öppnade mötet och hälsade samtliga välkomna. 

 

2. Ersättare för ordinarie ledamot 

Lars Andersson kom in som ersättare då Arne Levin och Göran Larsson hade förhinder.  

 

3. Dagordning denna godkändes 

Denna godkändes. 

 

4. Justering av dagens protokoll 

Anna-Maija valdes att jämte ordf. justera dagens protokoll. 

 

5. Föregående protokoll 

Föregående protokoll 27/9-23 lästes och lades till handlingarna. 

 

6. Extra Årsmöte 

Den 8/11-23 kommer att extra årsmöte att hållas kl:18:00 i boulehallen gällande nytt 

hallkort/träningskort. Kallelse + fullmakt är utskickat till medlemsklubbarna.  

 

7. Ekonomi 

- Ekonomisk rapport 

Denna tittades på och löper på enl. budget och ser fortsatt bra ut. 

 

8. Underhåll/Reparationer/Investeringar 

- Byggnaden/läckage  

En rapport till Borås kommun via deras felrapportsystem är inskickar gällande lampor 

som ej fungerar.  

 

9. Klothållare har börjat sättas upp i hallen (mer kan komma att installeras) 

Vi skall prova om några hål i nedre kanten på dörren in i hallen kan hjälpa så att dörren 

går upp enklare. 

Tävlingsexpeditionen är iordningställd gällande alla kablage till datorerna och  

”reklam-tv’n” rullar nu som den skall. 
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10. Skrivelser 

Finns inga inkomna att rapportera om. 

 

11. Hemsidan 

Inget att rapportera. 

 

12. Samarbetspartners 

- Avtal  

Inga nya för närvarande att rapportera om. 

- Bansponsring  

Vi kommer att kalla till ett extra årsmöte den 8/11-23 ang. ett nytt Hallkort/träningskort. 

Efter det extra årsmötet den 8/11-23 kommer försäljning av 

bansponsring/träningskort/hallkort att påbörjas, 

 

13. Kommittéer 

- Tävlingskommittén  

Vi har haft ett möte med berörda klubbar där vi har planerat in kommande tävlingar för 

2024 års tävlingskalender, vi kan dock få komma att korrigera dessa då regionala 

tävlingar ej är släppta än i tävlingskalendern från SBF/WDBF ännu, vilket innebär att vi 

kan få ha ett nytt möte och korrigera våra redan planerade datum.  

- Utvecklingskommittén 

Inget nytt att rapportera. 

 

14. Gemensamt ansvar 

- Idrottsskolan 

V45-48 kommer Ymer att sköta om träningen för ungdomarna mellan 17:00 – 18:00. 

- Introduktion 

Vi har haft introduktion för intresserade den 19 och 21/10. Dock var intresset klent för 

detta, ca 10 st. sammanlagt dök upp på dessa 2 datum. 

 

15. Telefon / Bredband 

Inget nytt att rapportera.  

 

16. Kvarstående frågor 

Ett nytt klotställ som ersätter den gamla vagnen med träningsklot har satts upp. Nu 

kommer denna vagn med tillhörande klot att slängas vid lämpligt tillfälle. 

 

17. Övriga frågor 

Vi kommer att få tillgång till stolar från Kinds bouleklubb, dessa kommer att hämtas vid 

klartecken från dem. 

Hallserien kommer att starta på tisdag V44. 

 

18. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte kommer att äga rum den 22/11.  

Före detta datum kommer ett extra årsmöte den 8/11 att äga rum kl 18:00 i 

boulehallen. 
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Vid styrelsemötet i dec. 20/12 kl 18:00 så kommer BBA traditionsenligt att ha en 

jultallrik samt spela lite boule med inbjudna ordföranden från medlemsklubbarna samt 

inbjudna representanter från BBA.  

 

19. Mötets avslutande 

Jan-Åke tackade närvarande på mötet som avslutades. 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

 

Leif Mollberg 

 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

 

Jan-Åke Brandt  Anne-Maija Gustafsson  


